

# Referat af bestyrelsesmøde

## Bjergsted Beboerforening og Lokalråd

**Dato:** 27. marts kl 20:00 - 22:00

**Til stede:** Signe, Jacob, Heidi, Mogens V, Stig, Marie, Helle (de første to punkter), Mogens J (det første punkt),

**Afbud fra:** Malou, Jan

**Referent:** Stig

Askman v. Mogens J	<p>Foreningen Huset Askman (HA) skal ses som en opgraderet arbejdsgruppe under Bjergsted Beboerforening og lokalråd (BBF). Den blev konstrueret ifm. testamenteringen af huset, fordi projektet af juridiske årsager skal have et CVR nr., som er separat fra BBFs CVR nr.</p> <p>Udbuddet er afsluttet. 5 firmaer blev inviteret, og vi modtog 4 bud. Entreprenøren Åvang har vundet udbuddet, da Åvang var billigst.</p> <p>Byggegruppen har fortsat meget at lave. Men i bestyrelsen er det lidt mere op til en selv, hvor meget man lægger i det. Der er møde i 1,5-2 timer hver 2. uge.</p> <p>Den vigtigste funktion for det medlem i HA-gruppen, som er fra BBF, er at skabe kontinuitet og vidensmæssig overensstemmelse imellem BBF-bestyrelsen og HA-bestyrelsen. De kommende syv måneder handler desuden om at sammensmelte BBF-bestyrelsen og HA-bestyrelsen, da vi nærmer os en driftsfase, hvor BBF i højere grad skal være i føretrøjen mht. at udfylde huset med aktiviteter.</p> <p>Der er generalforsamling i Huset Askman d. 5 eller 7. april. Her vil Bestyrelsen foreslå en vedtægtsændring, så der er mere fleksibilitet ift. hvem BBF udpeger til HA-bestyrelsen.</p> <p>Det blev besluttet, at Stig, Sidsel og Marie deler posterne i HA-bestyrelsen for Askman. Vi evaluerer løbende, hvordan vi bedst opnår formålet med at deltage i HAs bestyrelse og integrere de to foreninger.</p>
--------------------	---

<p>Helles punkt: Kalender for Bjergsted</p>	<p>Helle orienterede, at det er lidt småt med input i år, samt at hun ikke laver opsøgende arbejde ift. at fylde kalenderen op. Bestyrelsen supplerede med arrangementer og takkede Helle for indsatsen. Dertil blev det foreslået, at Helle melder ud på Facebook, hvilke "huller" der er i kalenderen, så folk kan melde ind på konkrete tidspunkter. Deadline for input: Inden påske, men hurtigst muligt</p>
<p>Sommerfest</p>	<p>Der er primært behov for, at der er en tovholder på planlægningen. Folk bidrager som regel gerne til det rent praktiske. Planlægningsmøde for alle interesserede bliver d. 5. juni kl 16 . (Heidi og Jakob inviterer til delte møde) Derefter fastlægges endnu et planlægningsmøde inden sommeren. Tredje møde afholdes i ugen op til festen - Er der tjek på det hele? Musikgruppen er igang. Per W står for Fredag. Peer F står for lørdag.</p>
<p>Prokura og kasséfunktionen</p>	<p>Signe er i dialog med Niels, og det går roligt og fint fremad med at overtage foreningens bankforretninger.</p>
<p>Arbejdsgrupper</p>	<p>Det er fortsat planen, at Nanna B. Thomsen laver en tavle med oversigt over Arbejdsgrupperne. Vi samler op på næste møde.</p>
<p>Få det fixet puljen</p>	<p>Vi er for sent ude til at ansøge til fristen primo april. Desuden er der fokus på Huset Askman. Næste år vil vi gøre en indsats ift. puljen. Heidi undersøger de kommende frister.</p>
<p>Møde om naturrelaterede emner</p>	<p>Udskydes til næste møde.</p>

Eventuelt	<p>Stig spurgte til historikken ift. administration af ventelisten i børnehaven De Fire Årstider og foreslog, at BBF går i dialog med ledelsen om at indgå en form for samarbejde, som kan give Bjergstedborgere forrang på ventelisten. Det var der opbakning til at indlede en dialog og udarbejder et oplæg til en henvendelse til børnehavens ledelse.</p> <p>Stig spurgte til den generelle status og stemning omkring den kommende motorvej. Der var umiddelbart opbakning til at spørge Motorvejsgruppen, om de kunne tænke sig at holde et møde, hvor de deler ud af deres viden om den forventede linjeføring og de forventede effekter i Bjergsted.</p>
Næste møde	26. maj